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- 

Bij brief van 21 september 2018, ingekomen op 21 september 2018, zijn er 

namens de Statenfracties van GroenLinks, PvdA en de SP schriftelijke vragen 

gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Waarom heeft GS  het stikstofrapport van RoyalHaskoning/DHV niet 
verzonden naar de Statenleden in het kader van een actieve 
informatieplicht? Het rapport zou op de agenda hebben gestaan van 
een Stuurgroepvergadering van 13 juni 2018, waarvan de Provincie 
ook deel uitmaakt.  

Antwoord: Alle rapporten van de onderzoeken die in de analysefase zijn 

uitgevoerd om als input te dienen voor een toekomstscenario voor Eindhoven 

zijn gepubliceerd op de website www.samenopdehoogte.nl . Daarover zijn 

uw Staten geïnformeerd in de statenmededeling van 13 juli 2018 over de 

proefcasus voor Eindhoven Airport, in zowel de uitnodiging als de agenda 

van het woordvoerdersoverleg mobiliteit van 14 september jongstleden en 

gedeputeerde Van der Maat heeft er mondeling aan gerefereerd tijdens het 

woordvoerdersoverleg. Nadat bleek dat het rapport over de stikstofdepositie 

per abuis niet op de website www.samenopdehoogte.nl was geplaatst, is dit 

onderzoek alsnog gepubliceerd en heeft gedeputeerde Van der Maat uw 

Staten direct met een memo gedeputeerde van 21 september 2018 over de 

publicatie geïnformeerd. Ons college is van mening dat hiermee in hoge mate 

is voldaan aan de actieve informatieplicht richting uw Staten. 

http://www.samenopdehoogte.nl/
http://www.samenopdehoogte.nl/
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2. Heeft de gedeputeerde aangedrongen op publicatie op de website 
www.samenopdehoogte.nl? Zo neen waarom niet. 

Antwoord: Hiervoor verwijzen we naar bovenstaand antwoord en de memo 

gedeputeerde d.d. 21 september 2018.  

 

3. Onderzoekers van bureau Royal HaskoningDHV hebben bekeken of 
uitbreiding van het aantal vluchten wel past binnen de huidige stikstof 
regelgeving. Natuurgebieden in de directe omgeving worden al zo 
zwaar belast door het schadelijke stikstof, dat de regels geen ruimte 
bieden voor nog meer uitstoot van vliegverkeer. Is het juist dat de 
uitbreiding van vluchten niet kan worden vergund binnen de huidige 
regelgeving? Graag een toelichting. 

Antwoord: Het is onmogelijk noch wenselijk om op basis van dit rapport over de 

stikstofdepositie in het kader van de analysefase al conclusies te trekken over de 

mogelijke vergunbaarheid van een uitbreiding van het aantal vluchten. Het 

betreft hier een vooronderzoek dat op basis van vier hypothetische scenario’s 
aandachtspunten schetst en als input dient voor een proces om te komen tot een 

toekomstscenario voor Eindhoven Airport. Zoals gemeld in de statenmededeling 

van 13 juli 2018 hebben wij vervolgens aangestuurd op een traject om te 

komen tot een meer kwalitatieve ontwikkeling van Eindhoven Airport, gericht op 

het creëren van toegevoegde waarde voor de Brabantse economie met meer 

aandacht voor leefbaarheid en duurzaamheid. Stikstofdepositie is onderwerp 

binnen deze proefcasus. Mocht na consultatie van alle betrokken partijen blijken 

dat er grond is voor een groei van het aantal vluchten, dan vinden er op dat 

moment berekeningen plaats op basis van een concreet aantal 

vliegtuigbewegingen. 

 

4. Is hier sprake van een prioritair project in het kader van de 
Programmatische Aanpak Stikstof? 

Mocht in de toekomst op basis van een zorgvuldig proces in de proefcasus 

besloten wordt tot groei van de luchthaven, dan kan het Rijk Eindhoven Airport 

als prioritair project aanwijzen voor de Programma Aanpak Stikstof. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
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